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Protokół nr XVIII /2019 

z Sesji Rady Miejskiej w Mogielnicy 

w dniu 4 września 2019 r. 

Sesja trwała od godz. 15:00, do godz. 15:29 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

   Sesji przewodniczył Grzegorz Michalski. Na wstępie odczytał wniosek Burmistrza  

w sprawie zwołania sesji nadzwyczajnej a następnie odczytał porządek obrad: 

1. Otwarcie. Stwierdzenie kworum. 

2. Powołanie Sekretarza obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok. 

4. Sprawy bieżące, interpelacje radnych. 

5. Zakończenie obrad.   

Ad.1. Otwarcie. Stwierdzenie kworum. 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski stwierdził kworum. 

Ad. 2.  Powołanie Sekretarza obrad. 

 

Radna Agnieszka Malinowska zgłosiła kandydaturę Ireny Bogdan. 

Głosowano w sprawie: 
Powołanie Sekretarza obrad. Głosowano za kandydaturą Ireny Bogdan za jej zgodą.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward 

Kieszek, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz 

Michalski, Piotr Radecki , Bogdan Sawicki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Nejman 

Ad. 3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 r. 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały. 

W dyskusji wzięli udział: 
Radny Adam Jagieliński stwierdził, że w odczytanej uchwale były przesunięte środki 

 z zadania dotyczącego remontu drogi Wodziczna –Parcela Dylew i poprosił  

o wyjaśnienie, czym to jest spowodowane. 

-Przewodniczący Grzegorz Michalski (Ad Vocem) wyjaśnił, że przetarg został rozstrzygnięty 
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za mniejszą kwotę niż wynikało to z kosztorysu, dlatego te środki są teraz wolnymi środkami 

w budżecie i można je przenieś na inne zadanie. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 r. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward 

Kieszek, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz 

Michalski, Piotr Radecki , Bogdan Sawicki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Nejman 

 

Ad. 4. Sprawy różne. Interpelacje radnych. 

 

-Burmistrz Sławomir Chmielewski poinformował, że na ostatnim posiedzeniu komisji 

Oświaty padła informacja, że ze środków Lokalnej Grupy Działania możemy pozyskać 

dotację na działania związane z promocją gminy, lokalnego produktu. Po konsultacji 

 z pracownikami biura LGD doszliśmy do wniosku dobrym rozwiązaniem zagospodarowania 

53 000 zł byłoby wykonanie montażu paneli fotowoltaicznych na świetlicach wiejskich, 

których koszty utrzymania będą rosły. Montaż paneli na trzech świetlicach i wykonanie tablic 

zmieściłoby się w tej kwocie a produktem promowanym byłoby nasze jabłko a co za tym 

idzie produkcja jabłka z wykorzystaniem energii odnawialnej. Lokalna Grupa Działania 

stwierdziła, że jest szansa na realizacje takiego projektu. Wnioski należy złożyć do połowy 

września, realizacja tego projektu byłaby oczywiście w roku przyszłym. Wnioski składałaby 

gmina, która musiałaby dołożyć 2 000 zł do jednej świetlicy, czyli razem 6 000 zł. 

Zaproponował trzy lokalizację montaży paneli fotowoltaicznych tj. Świetlica wiejska we wsi 

Wodziczna, strażnica OSP Dylew oraz miejsce spotkań w Kozietułach Nowych. 

Poinformował, że liczy na to, że program  

w przyszłym roku zostanie powtórzony, więc przy tegorocznym montażu paneli 

fotowoltaicznych na 5 remizach strażackich i 3 wymienionych przed chwilą lokalizacjach 

będziemy mieli przygotowanych połowę świetlic wiejskich pod kontem odnawialnej energii 

elektrycznej. Stwierdził, że jest to lepsze rozwiązanie niż budowa kolejnego placu zabaw 

nadmieniając, że jest problem z podpisaniem umowy z jednym z zarządów placu zabaw. 

Świetlice wiejskie funkcjonują i warto pomóc im w utrzymaniu tych świetlic. Zaprosił 

radnych na dożynki powiatowe. 

-Przewodniczący Grzegorz Michalski (Ad Vocem) poinformował, że dzięki montażowi paneli 

fotowoltaicznych na remizach OSP zwiększa się gotowość operacyjna jednostki poprzez to, 

że garaż może być ogrzewany i nie trzeba spuszczać wody z samochodów w okresie 

zimowym, poprzez co zwiększa się również bezpieczeństwo. 

-Radny Adam Jagieliński (Ad Vocem) powiedział, że na dożynki wieś Wodziczna 

przygotowała wieniec, kosz jak również wraz z pracownikami gminy przygotowuje stoisko, 

które będzie startowało w konkursach na trzy potrawy oraz na najładniejsze stoisko 
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dożynkowe. Dodał, że podczas dożynek będzie promocja Gminy Mogielnica, parafii św. 

Floriana oraz wsi Wodziczna. 

-Radny Bogdan Sawicki podziękował za przegłosowanie uchwały w sprawie pieniędzy na 

komputery dla ZSO. Nadmienił, że będąc z Komisją Oświaty i Spraw Społecznych na 

objeździe szkół problem najgorszy jest w szkole w Borowem gdzie są najstarsze komputery i 

trudno jest tam uczyć. Komputery nie muszą być tak dobre jak te dla liceum w Mogielnicy, 

ale przydałoby się kilka komputerów zakupić dla szkoły. 

-Przewodniczący Grzegorz Michalski (Ad Vocem) zapytał czy komputery w ZSO są na tyle 

dobre żebyśmy mogli je przekazać do szkoły w Borowem? 

-Radny Bogdan Sawicki (Ad Vocem) odpowiedział, że w liceum nie uczy informatyki, ale 

uczy w szkole w Brzostowcu i Borowem. W Brzostowcu są komputery z systemem XP, który 

od 5 lat nie ma już wsparcia od producenta natomiast komputery w Borowem „sypią się 

strasznie” To, co zrobi dyrekcja  

z komputerami wymienianymi w ZSO nie wie, ale słyszał o zamysłach przeniesienia ich do 

innych sal, aby można było założyć dzienni elektroniczny. Podkreślił, że najlepszym 

rozwiązaniem do prowadzenia dziennika elektronicznego byłyby tablety. 

-Przewodniczący Grzegorz Michalski powiedział, że jeżeli znalazły by się pieniądze 

należałoby się pochylić nad tym tematem. Zaznaczył że ZSO czy szkoła pod lasem są to duże 

szkoły co nie znaczy że dzieci uczęszczające do mniejszych szkół wiejskich mają korzystać z 

gorszego sprzętu. Wymiana 22 komputerów została potraktowana priorytetowo dlatego 

została zwołana sesja nadzwyczajna. Jeśli pojawią się jakieś środki będziemy mogli o tym 

pomyśleć.  

-Radny Bogdan Sawicki (Ad Vocem) stwierdził że problem z komputerami w szkołach 

wiejskich i obecnie w ZSO polega na tym że komputery te mają takie systemy operacyjne 

które nie pozwalają na zainstalowanie oprogramowania potrzebnego do przeprowadzenia 

lekcji. 

-Radny Jan Marciniak zgłosił zapotrzebowanie  na wewnętrzne szkolenie dla strażaków z 

przeprowadzenia pierwszej pomocy. 

- Przewodniczący Grzegorz Michalski (Ad Vocem) odpowiedział, że porozmawia 

 z komendantem powiatowym straży pożarnej jak również z komendantem gminnym straży 

pożarnej oraz z dyrektorem Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w celu zorganizowania 

takiego szkolenia. 

 

Ad. 5. Zakończenie obrad. 

- Przewodniczący Grzegorz Michalski zakończył obrady XVII Sesji Rady Miejskiej w 

Mogielnicy. 

 

 

   Protokołował   Sekretarz Obrad   Przewodniczący Obrad 

 Grzegorz Frasoński   Irena Bogdan   Grzegorz Michalski 

      


